
 

 
 
 
 

VERSLAG 
 ALGEMEEN BESTUUR 

__________________________________________________________________________ 
 

DATUM : 6 april 2023 

TIJDSTIP : 19.00 – 20.30 uur 

LOCATIE : Gemeentehuis Hendrik Ido Ambacht 
AANWEZIG : Mw. J.E.T.M. van Dongen, gemeente Zwijndrecht, voorzitter, Dhr. L.P. van 

der Linden, gemeente Barendrecht, Dhr. P. Libregts, gemeente Hendrik-
Ido-Ambacht, Dhr. P.W.J. Meij, gemeente Ridderkerk, Mw. P.J. van Nes-
de Man, gemeente Ridderkerk, Mw. J. Oelfke-ten Seldam, gemeente 
Hendrik-Ido-Ambacht, Dhr. R. Polder, gemeente Albrandswaard, Mw. L. 
van Utrecht-Schuurman, gemeente Zwijndrecht, Dhr. F. van der Meer 
(accounthouder SBB), Dhr. R. van Keulen (kandidaat bestuurssecretaris 
a.i.) 

AFWEZIG : Mw. C. Rijsdijk, gemeente Barendrecht, tevens afwezig haar 

plaatsvervanger dhr. A. Kooijman, Dhr. S. van der Kaaij, gemeente 

Albrandswaard 

 

Berichten kunt u richten aan Rick van Keulen (bestuurssecretaris a.i. NRIJ). Bereikbaar op 

06-11297367 of via r.vankeulen@staatsbosbeheer.nl . 

 
  
 
 
 
 1.  Opening 
 2.  Ingekomen stukken en Mededelingen 
  Ingekomen stukken: 
   1.  Geen 
  Mededelingen: 

1. Kidsbeweegroute Sandelingen Ambacht 
De combinatie met naastgelegen hondenuitlaat gebied wordt als 
spannend ervaren. Er wordt gemonitord hoe dit verloopt. 

2. Hardlooproute Oosterpark 
Er loopt ook een route van Facet, de vraag is hoe verhoudt zich dit 
tot elkaar. Dit wordt onderling nog even uitgezocht maar verwacht 
wordt dat dit elkaar versterkt.   

3. Intreco - omzetting huur in erfpacht en verlenging erfpacht met 
30 jaar  

         Een fietspad is niet mogelijk maar een wandelpad is dat wel en 
         wenselijk. Dit is een verantwoordelijkheid van het waterschap. Het 
         verzoek is om hierin samen op te trekken. Bij de volmacht staan 
         nog verkeerde datum ’22, wijzigen 2023.  
 3.  Vaststellen besluitenlijsten 

3.1 Besluitenlijst 24 november 2022De besluitenlijst is akkoord, het 
vertrouwelijk deel blijft vertrouwelijk 

3.2 Besluitenlijst 9 december 2022 (VERTROUWELIJK) 
De besluitenlijst is akkoord en wordt tevens openbaar gemaakt. De 
gemeente Barendrecht had deze besluitenlijst nodig voor een 
beroepsprocedure bij de PZH, hierin heeft de voorzitter eerder een 
verklaring afgegeven. Naar aanleiding hiervan of de winnende 
partij inmiddels de vervolgprocedure is gestart. De heer Van der 
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Linden meldt hierop dat er een verzoek tot overleg is 
binnengekomen, echter wordt eerst de beroepsprocedure 
afgewacht.  

 4.  Bestuursvoordrachten 
 4.1  Voordracht benoeming bestuurssecretaris de heer ing. R.W. van Keulen  
  Akkoord 
 4.2  Voordracht benoeming plaatsvervangend voorzitter Mw. J. Oelfke-ten 
  Seldam  
  Akkoord  

4.3  Voordracht maatregelen overlast Zuidelijk Randpark 
Akkoord, de werkzaamheden worden zo snel mogelijk uitgevoerd, de kosten 

  zijn voor NRIJ en worden gedekt vanuit de bestemmingsreserve Zuidelijk 
Randpark, opgemerkt wordt dat de overlastgevers overwegend herleidbaar 
zijn naar inwoners van Rotterdam.  

 
5.  Rondvraag en sluiting 

  Mevrouw van Utrecht, vraagt naar de stand van zaken vogelgriep. Er zijn op 
  dit moment geen meldingen omtrent vogelgriep gevallen. De heer Van der 
  Meer licht toe wat de werkwijze is vanuit Staatsbosbeheer wanneer er  
  meldingen zijn.  
   
  De Heer Van Keulen licht de situatie toe rondom het position paper voor de 
  coalitieonderhandelingen PZH toe. Het stuk is gereed en wordt zodra  
  opgemaakt rondgestuurd binnen het bestuur van NRIJ. Tevens wordt  
  toegelicht de situatie rondom de huidige beheervergoeding die ook voor NRIJ 
  van toepassing wordt na 2025. Dit budget is onvoldoende om de begrotingen 
  van alle schappen sluitend te houden. Er wordt op ambtelijk én bestuurlijk 
  niveau gelobbyd voor het loslaten van de PZH in deze beheersubsidie van de 
  100 ha. grens voor zowel de schappen als SBB. Tevens wordt er gelobbyd om 
  de maximaal 40% beheersubsidie op minimaal 40% te verkrijgen waarbij dan 
  de mededeling wordt dat er uitsluitend beheerd wordt er geen ruimte voor 
  ontwikkelingen is. Er dient dit jaar uitsluitsel te komen, de PZH is reeds gestart 
  met de evaluatie van de beheervergoeding, om mede ook de begroting voor 
  2025 rond te krijgen. De bestuurders worden er ook op gewezen hun eigen 
  achterban bij de PZH te informeren zodra het position paper gereed en  
  verzonden is .  
 
  De heer Libregts is de volgende keer afwezig,  
 
 
  De voorzitter sluit de vergadering en dankt een ieder voor zijn/haar  
  aanwezigheid 

 
 
 


